

Agency Agreement

The client, _____ authorizes the agent, Mr. Li Sheng/ Wang Feng Media Tech (Shanghai) Ltd. as his agent to handle the following service in China:

1. The client entrusts the agent to migrate the website from US/Australia to China domain organization, www.aliyun.com, who will issue official Chinese domain certificate (read one sample) under the company name "Wang Feng Media Tech (Shanghai) Ltd. The client agrees to pay the annual fee is 30 USD to his agent. The client may also entrust the agent to register a NEW domain in China.
2. Wechat official account will be opened under the name "Wang Feng Media Tech (Shanghai) Ltd." The client is the owner of the wechat official account and agrees to pay for Wechat official account opening and contents maintenance fee to his agent annual fee 370 USD.
3. The client authorizes his agent to apply and obtain the ICP license in China, and agrees to pay the annual fee 100USD.

The client and his agent acknowledge the payment of the above annual fees; The client is the owner of the above accounts; The agent agrees to transfer the rights to another party without additional conditions if the client wants to move elsewhere. The agent has right to cancel the accounts if the client will not continue to pay for its accounts.

Pioneer Media. LLC
30 N. Gould St. Ste R
Sheridan WY 82801 US
Email: seo.shengli@yahoo.com

Wang Feng Media Tech (Shanghai) Ltd.
Suite 448 No. 255 Xin Jin Qiao Rd.
Pudong Shanghai 200135 China
Phone/WeChat 18918151538

https://www.seosolutions.site

The agent ID and permanent address in Shanghai China
The agent's business license in Shanghai China.

Business licenses





国际顶级域名证书

Certification of Global Top Level Domain Name

域名 seosolutions.site 已由 [网丰传媒科技（上海）有限公司](#) 注册，并已在国际顶级域名数据库中记录。

This is to certify that the domain name seosolutions.site has been registered by [网丰传媒科技（上海）有限公司](#). And the registration has been put on records in the database of gTLD(Generic Top Level Domain) and ccTLD(Country Code Top Level Domain).

域名: seosolutions.site
域名持有者: 网丰传媒科技（上海）有限公司
Registrant: wang feng chuan mei ke ji (shanghai) you xian gong si
域名所属注册机构: Alibaba Cloud Computing Ltd. d/b/a HiChina (www.net.cn) (阿里云计算有限公司)
域名注册日期: 2017-06-20
域名到期日期: 2021-06-21



以下说明与本证书主文一起构成本证书统一整体，不可分割

1. 本证书上列出的组织或者个人是所列域名的合法持有人。该域名持有人依法享有该域名项下之各项权利。
2. 本证书并不表明域名所属注册机构对本证书所列域名是否贬斥、侵害或毁损任何第三人之合法权利或利益作出任何明示或默示之评判、确认、担保，或作出其它任何形式之意思表示。域名所属注册机构亦无任何责任或义务作出上述之评判、确认、担保，或作出其它任何形式之意思表示。
3. 本证书中所列域名之注册或使用而可能引发的与任何第三人之纠纷或冲突，均由该域名持有人本人承担，域名所属注册机构不承担任何法律责任。域名所属注册机构亦不在此类纠纷或冲突中充当证人、调停人或其它形式之参与者。
4. 本证书不得用于非法目的，域名所属注册机构不承担任何由此而发生或可能发生之法律责任。
5. 本证书仅用于证明本域名证书打印当时的域名状态和持有人情况。若域名被转让给其他人、域名转出域名所属注册机构、域名被删除或发生其他改变域名状态及持有人信息的情况，则本证书不再具有证明效力。当本证书被申请、出具、展示或以其它任何形式使用时，即表明本证书之持有人或接触人已审读、理解并同意以上各条款之规定。

证书打印日期: 【2021】年【01】月【29】日